

Validity :

01 Jan 2025 - 31 Dec 2025

Code :

FTG11D8NCTANAPJEFF250225JK

IN: Catania OUT: Naples



1 Penang - Transit City (MOB)

Assemble at Penang International Airport for departure flight to **Catania**.

**Overnight onboard

2 Transit City - Catania (MOB/D)

Upon arrival, **Catania** city orientation tour include, **Piazza del Duomo, Via Etnea, Villa Bellini** and **Greek Roman Theatre**.

**Overnight at Catania

3 Catania - Agrigento - Palermo (BLD)

After breakfast, tour transfer to **Agrigento** for city orientation tour include, **Valle dei Templi** and **Museo Archeologico Regionale**. Next to **Palermo**. Upon arrival, **Palermo** city orientation tour include, **Cattedrale, Tretro Massimo, Palazzo dei Normanni, La Martorana** and **Chiesa di San Giovanni degli Eremiti**.

**Overnight at Palermo

4 Palermo - Erice - Palermo (BLD)

After breakfast, proceed to **Erice** for city orientation tour. Later visit **Trapani Old Town** and **Salt Pans Museum of Nubia**. Erice the famous shooting spot for "Aquaman". After that back to **Palermo**.

**Overnight at Palermo

5 Palermo - Messina (BLD)

Today tour proceed to **Messina**, enroute visit **Mt Etna** (include **return cable car**). Then visit Sicily vineyard with **wine Tasting**. **Messina** city orientation tour include, **Messina Cathedral, Bell Tower** and **Astronomical Clock**.

**Overnight at Messina

6 Messina - Villa San Giovanni - Alberobello (BLD)

After breakfast, tour proceed to take Ferry to **Villa San Giovanni**. Upon arrival tour to **Alberobello**.

**Overnight at Alberobello

7 Alberobello - Matera - Salerno (BLD)

Today tour depart to **Alberobello**. Next to **Matera** for city



TOUR HIGHLIGHTS

- ❖ Pompeii Excavation site tour
- ❖ Erice (Aquaman Shooting place)
- ❖ Trapani Old Town
- ❖ Visit Mt Etna by return cable car
- ❖ Valley of Temples - Agrigento

orientation tour, include, **Sassi di Matera** and **Citta Vecchia**. After that tour proceed to **Salerno**.

**Overnight at Salerno

8 Salerno - Sorrento - Naples (BLD)

Today take the scenic drive along Amalfi Coast to **Sorrento** for boat ride to **Capri** visit **Blue Grotto** (subject to weather condition and high tides). Next to **Naples**. **Naples** is the regional capital of Campania and the third-largest city of Italy, after Rome and Milan.

**Overnight at Naples

9 Naples - Pompei - Naples (BLD)

Today tour to **Pompeii** excavation site tour. An excavation ancient city which was buried under 4 to 6 m of volcanic ash and pumice in the eruption of Mount Vesuvius in 79 AD. After that back to **Naples**.

**Overnight at Naples

10 Naples - Transit City - Penang (B/MOB)

After breakfast, transfer to airport for return flight back home.

**Overnight onboard

11 Arrive Penang

Home sweet home



Tour Fare / Departure Date / Flight

Remark: The above itinerary is for reference only. In principle the company will try to keep to the itinerary. However, the final itinerary will be determined by the overseas agent which is subject to change when necessary. Any change or cancellation due to unforeseen circumstances which is beyond the company's control, the company will not be responsible for any extra expenses incurred by you. Deportation or refused entry by the immigration, tour member has to be responsible for any expenses incurred. Local handling agent have reserve the right to make amendment of the itinerary depending with the actual situation, but scenic spot will not be cancellate as listing. Travelers are advised to purchase travel insurance for travelling period.

Validity :

01 Jan 2025 - 31 Dec 2025

Code :

FTG11D8NCTANAPJEFF250225JK

进：卡塔尼亚 出：那不勒斯



1 檳城 - 中转城市 (机上用餐)

全体团员聚集于檳城国际机场，乘搭客机前往卡塔尼亚。

**夜宿于机上

2 中转城市 - 卡塔尼亚 (机上用餐/晚餐)

抵达后，卡塔尼亚市区游览于主教座堂广场，埃特尼亚大街，贝里尼别墅及希腊罗马剧院。

**夜宿于卡塔尼亚

3 卡塔尼亚 - 阿格里真托 - 巴勒莫 (早午晚餐)

早餐后，团队将前往阿格里真托市区游览于，神殿之谷及考古博物馆。接着前往巴勒莫。抵达后，巴勒莫市区游览包括，大教堂，马西莫歌剧院，诺曼宫，马托拉纳教堂和独修者若望教堂。

**夜宿于巴勒莫

4 巴勒莫 - 埃里切 - 巴勒莫 (早午晚餐)

早餐后，前往埃里切进行城市游览，包括特拉帕尼古城和努比亚盐田博物馆。埃里切是“海王”的著名拍摄地。之后返回巴勒莫。

**夜宿于巴勒莫

5 巴勒莫 - 墨西拿 (早午晚餐)

今天，游览前往墨西拿，乘搭缆车前往埃特纳山及品尝葡萄酒。抵达墨西拿后，游览城市，包括墨西拿大教堂，钟楼和天文钟。

**夜宿于墨西拿

6 墨西拿 - 圣乔瓦尼镇 - 阿尔贝罗贝洛 (早午晚餐)

早餐后，乘渡轮前往圣乔瓦尼镇。抵达后前往阿尔贝罗贝洛。

**夜宿于阿尔贝罗贝洛



行程特点

- ❖ 庞贝考古参考
- ❖ 埃里切(海王拍摄地)
- ❖ 特拉帕尼古城
- ❖ 乘搭往返缆车前往埃特纳山
- ❖ 阿格里真 - 托神殿之谷

7 阿尔贝罗贝洛 - 马泰拉 - 萨莱诺 (早午晚餐)

今天团队将前往阿尔贝罗贝洛(蘑菇村)。接下来前往马泰拉进行城市游览，包括马泰拉石窟和老城区。游览结束后，前往萨莱诺。

**夜宿于萨莱诺

8 萨莱诺 - 索伦托 - 那不勒斯 (早午晚餐)

今天沿着风景秀丽的阿马尔菲海岸开车前往索伦托乘船前往卡普里岛游览蓝洞。(视天气情况和涨潮情况而定)。之后前往那不勒斯。那不勒斯是坎帕尼亚大区首府，也是意大利第三大城市，仅次于罗马和米兰。

**夜宿于那不勒斯

9 那不勒斯 - 庞贝 - 那不勒斯 (早午晚餐)

今天团队将前往庞贝考古参观。公元 79 年被发掘出来，古时维苏威火山爆发，一座被埋在 4 至 6 米深的火山灰和浮石下的古城。游览结束后返回那不勒斯

**夜宿于那不勒斯

10 那不勒斯 - 中转城市 (早/机上用餐)

早餐后，送往机场乘搭客机飞返家园。

**夜宿于机上

11 中转城市 - 檳城

抵达温馨的家园。



价钱 / 出发日期 / 航空公司

备注：上述行程仅供参考，原则上本公司尽量保持行程不变，然而正确行程依据当地接待社按当时的实际情况重新调整后为准。如在非人为或突发情况之下所引起的行程变动或而外的费用，本公司将恕不负责一切的责任。团员若被移民厅拒绝入境或驱逐出境，一切费用由团员负责。当地旅游社有权根据当地情况及航班情况调换行程次序，但景点不变。每位旅客受促购买旅游保险。